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Tisztelt nagymesterünk,  az egyesület vezetöségi tagjai, valamint a rendi pénztár ellenörei !

Valószínüleg , hogy most már mindenki elött ismeretes az a szomorú helyzet,  hogy Kiss
Gábor Iván, a Magyarország valamint  Kárpátvidék fökapitánya  és közöttem  egy
elviselhetetlen viszony alakult ki, amely komoly kiahtással van remdünk összetartására és
jövöjére..

Most mind a rend kincstárnoka fordulok rendtársaimhoz és kérem a személyem ellen történt
becsületsértés letisztázására..

Rendtársunk Kiss Gábor Iván 2020 január 20-án a rendi évi közgyülésünkön egy olyan vádat
emelt ellenem, miszerint én 
2018 November 23-án  Nagyváradon,  nem számoltam volna korrektul el a  rendnek adott
 adományokkal ! 
Ezzel nem csak engem, hanem a két pénztárellenört, Juricskay Andrást é Gara Mihályt is
megvádolta...

Habár a felszólalását,  a gyülés napirendje nem írtta elö (jogtalanul történt), a jegyzököny
vezetöje egyéni véleményével együtt  "hogy majd ezt tisztázza le az adóhivatal" sajnos
 belekerül a jegyzökönyvbe,  amelyet a gyülés vezetöje,  Dr Heim Dezsö felelötlenül  aláírt.
Tudva azt, hogy egy adóhivatali revizó elött állunk és ezzel nagy mértékben nem csak a
személyem, hanem a rend "közjavat szolgáló jogát" is érinti.(bizonyíték a jegyzökönyv).
 Ez azt jelentette volna, hogy  az egyesületünk hütlen  pénzügyi kezelés végett, nem lett volna
többé jogos a pénzadományok begyüjtésére. Tudni kell még azt is, hogy az adóhivatal ezt
jogot az érvényes egyesületi törvények alapján, évekre visszamenöleg is megvonhatta volna.
 Ez azt jelnti, hogy  az idö folyamán összegyült adóelönyök összegét a rendnek, vagy a
kincstárnoknak kellene saját zsebéböl megtérítenie.
 Az egyesületünk és rendünk jövöje forogott, egy eddig példátlan veszélyben ! 
Ami különösen említésre méltó és midezek után elletnóndó az atény, hogy a gyülés resztvevöi
egyöntetüen szavazott, Kiss Gáborral  egyetemmben a kincstárnok tehermentesítése mellett
 (bizonyíték a jegyzökönyv).!

Felszólításomra, hogy  ismételje meg Kiss Gábor írásban is a vádaskodását, mert
meggyözödésem szerint összekeverte a 2018 évi pénztárbemutatót a 2019 évi
adományokkal, erre nem Volt haqjlandó, mert neki úgy látszik fontosabb a személyem ellen
folytatott ellenségeskedés mind a rend jövöje ! 
Ehez még felvilágosítás végett, csak annyit szeretnék hozzáfüzni, hogy Nagyváradon minden
alkalommal,  Kiss Gábor Iván volt egyedül  az, aki a pénzadományokat személyesen vette át
és direkt,  a Liceum által kiválasztott diákoknak adta át, tehát  nyugodtan lehet állítani  azt,
hogy kimondottan ö a felelös minden rendellenesség miatt.
Engem erröl, ha egyáltán, késve értesít, elismervényeket vagy értesítést sohasem ad. "mert
 ez nem az én dolgom" állítja.  
Most jelenleg is nála vannak a tavaly novemberi eredeti számlák és oklevelek, amelyekkel
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Nyilt levél Nagymesterünknek Dr.Dr. Tibor Romhányinak, a
vezetöségi tagoknak, valamint a rend pénztárellenöreinek



még mindig nem számolt el és ezért a pénztár 2019 évi lezárása  késik !

A 2019 November 29-i pénzadómányokról is csak úgy szerezhettem tudomást, hogy az egyik
adakozó, ez év januárjában  a pénztártól egy adóhivatali igazolást kért  ( tanú Foch Adalbert).

Az ebböl keletkezett vita közöttünk annyira kiélezödött, hogy most már nyiltan sikkasztás,
lopás az adományokkal való nem korrekt elszámolásával  leszek vádolva..
Kiss Gábor Iván nagy mértékben hozzájárult ahoz, hogy a rendünk békéje felbomlott, ezért
kérem a  vezetöségi tagok nyilt segítségét abban, hogy  a kincstárral szembeni bizalom ujból
visszaáljon és a renden belüli suttogások megszünjenek.

Most kihasználva az alkalmat,  mégegyszer nyilvánosan  felszólítom Kiss Gábor Ivánt arra,
hogy.:

1. Ismételje meg írásbana 2020 januáe 20-án tett vádat, tegyen bizonyítékokat az asztalra,
vagy vonja vissza állítását

2. Ugyszintén vonja vissza azon állítását is, hogy én a rendi jelvényeket saját tulajdonomnak
tekintem.

3. Azonkívül követelem töle, hogy mindezen alaptalan vádakért,  nyilvánosan és lovagiassan
bocsánatot kérjen tölem. 

4. Most már követelem (eddig kértem), hogy a pénztár tulajdonát képezö összes, eredeti
számlákat, vagy okleveleket és  jelvényeketli
    azonnali hatályal az egyesületi és rendi kincstárnak eljuttasa.

A kérésem vagy követeléseim nem teljesítése esetén döntsön a vezetöség Kiss Gábor Iván
tisztségének a renden belüli megvonásáról.

Közremüködésüket elöre is köszönöm. és maradok

mély tisztelettel

Bunford Zoltán
a rend kincstárnoka                                                            

 
Szent László sgíts !

 

-- 
Ordo Ladislai Sancti, Szent László Rend e.V
SZENT LÁSZLÓ SEGÍTS!
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Azért kapta ezt az üzenetet, mert feliratkozott a Google Csoportok szolgáltatásbeli
szentlaszlorend csoportra.
Az erről a csoportról és az ahhoz kapcsolódó e-mailekről való leiratkozáshoz küldjön egy e-
amailt a(z) szentlaszlorend+unsubscribe@googlegroups.com címre.
Ha szeretné megtekinteni ezt a beszélgetést az interneten, látogasson el ide:
https://groups.google.com/d/msgid/szentlaszlorend/1585486464795.2658483.db6ab903db5ac
8fc73a3534a6040d0df052df394%40spica.telekom.de.
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